

## **AMOK Bestyrelsesmøde mandag den 13.november 2023 klokken 19:00 hos Stine**

**Tilstede:** Mikkel, Jette, Flemming, Stine, Inge, Rolf, Andreas. **Afbud:** Daniel og Rune.

### **DAGSORDEN:**

**1. Valg af referent:** Andreas er valgt.

**2. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde:** Godkendt, mail af 22. august og organisationsplan er referat.

### **3. Gennemgang af Aktionslisten:**

Stævneleder Vinterlang: Andreas så punktet kan slettes.

Stævneleder Metr-O cup: Ernst, så punktet kan slettes.

**4. Økonomi status:** Økonomien er sund.

### **5. Kort nyt fra udvalgene:**

- a) **FU:** Intet nyt.
- b) **AU:** Daniel vil gerne indkalde til et møde. Der er nu fundet stævneledere til både Metr-O og vinterlang. Der har også lige været møde om SM-sprint 2024, der er gang i planlægningen. Stine foreslår at man kunne spørge Christian Olsen om han måske lidt mere officielt, end hans Facebook opslag, vil informere omkring løb i weekenderne.
- c) **TU:** Det går godt. Der vil blive sendt en mail ud, om der var nye der vil hjælpe med. Vi vil afholde møde i forbindelse med første tirsdagstræning efter nytår (9. januar), hvor vi diskuterer træningen for foråret. Mikkel fortæller at de i deres gruppe har diskuteret om man kan ændre starttiderne, så det ikke bliver lige så sent, især her om vinteren. TU vil fastlægge træningstiderne.
- d) **RPU:** Ernst og Stine har snakket sammen. Ernst vil gerne være formand. De vil gerne have mailadresser på nye løbere, så der er sendt mail rundt til alle træningsgrupperne.
- e) **KU:** Der har været møde i kortudvalget. Der er sendt notat og forslag til nyt kommissorium rundt til bestyrelsen. Der er kommet en masse nye medlemmer til, og der vil blive inviteret til møde for både medlemmer og andre interesserede i det nye år. Der er søgt en fond i lufthavnen om penge til 2 ipads, man kan lave korttegning med. Der kommer snart svar fra fonden. Rolf har allerede købt en. Bestyrelsen beslutter at klubben køber den Rolf har købt og, hvis vi også får penge af fonden, køber vi 2 yderligere.
- f) **MU:** Intet nyt.
- g) **FestU:** Der er kokset lidt i datoen, men juleløb bliver den 12. december. Arrangørgruppen er fundet. Vi holder ikke nytårskur næste år, hvis folk begynder at efterspørge fester og sociale arrangementer kan vi eventuelt lave en forårs-/sommerfest.

### **6. Næste møde: 15.januar 2024**

### **7. Eventuelt**

Til klubledermødet blev der spurgt hvorfor der ikke kommer så mange til kredsløb. Det kan jo enten være fordi folk ikke gider eller de ikke ved at de tilbud findes. Det burde i hvert fald undersøges, og prøve at oplyse nye medlemmer f.eks. som et online teams møde. Vi vil internt i bestyrelsen afprøve formen med en "generalprøve".